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Komunikat z posiedzenia Zarządu Głównego 

2 września 2023 r. 
 
 

Spotkanie zdominowała tematyka finansowa i problem zmniejszonych docho- 
dów. Przedstawiono plany w zakrsie działnosci gospodarczej. Członkowie 
posiedzenia omówili także najważniejsze inicjatywy programowe tej jesieni – 
kolejną edycje konkursu GEEK, cykl konfefrencji Rad Sektorowych, konkurs 
o Nagrodę Hioba. 

 

Sprawy bieżące 

Prezes Wiesław Paluszyński poinformował o 4 konferencjach organizowanych przez 
Rady Sektorowe we wrześniu. Poza kwestiami kompetencyjnymi będzie to także 
okazja do nawiązania współpracy w zakresie programu „Cyberbezpieczny 
samorząd”. Rady przygotowują również własną sesję na Forum Teleinformatyki. 

Podpisana został umowa na realizację Branżowego Centrum Umiejętności (BCU) 
w województwie zielonogórskim. W tym projekcie PTI występuje jako partner. Być 
może w podobnej roli zaangażujemy się w BCU tworzonym w Pucku. 

Zmniejszono ministerialną punktację dla FedCSIS. PTI wystosowało w związku z tym 
pismo do Ministra Edukacji i Nauki z wnioskiem o przyznanie konferencji nawet 
większej liczby punktów niż poprzednio (200 pkt.). Prowadzone są rozmowy z NASK 
mające zmierzać do tego, aby Instytut od przyszłego roku był partnerem konferencji. 

W trakcie wakacji trwały prace związane z konkursem prac inżynierskich. NASK 
wspiera nas także przy okazji tego konkursu. Podsumowanie III edycji i wręczenie 
nagród odbędzie się 12 października w siedzibie Instytutu. W trakcie procedowania 
jest umowa na współpracę z NASK w ramach konkursu prac magisterskich. 

Niebawem ogłosimy konkurs o Nagrodę Hioba – dla najgorszych aplikacji 
publicznych i komercyjnych. Gotowy jest regulamin, grafiki, logo i strona internetowa. 
Szczegóły marketingowe będą jeszcze omawiane z Newserią, która wyraziła 
zainteresowanie współpracą w tym zakresie. 

Relacja z posiedzenia Prezydium 

Prezes poinformował o ustaleniach Prezydium, które stwierdziło wygaśnięcie 
mandatu kol. Arkadiusza Banasika jako członka Zarządu Głównego oraz Prezesa 
Oddziału Dolnośląskiego. Na tym stanowisku zastąpił go decyzją nadzwyczajnego 
walnego oddziału Sławomir Smugowski. Kol. Banasik zrezygnował także 
z członkostwa w PTI. Oddział Górnośląski desygnował do Zarządu Głównego innego 
przedstawiciela, jego kandydatura będzie omawiana w późniejszym czasie. 
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Zarząd przyjął uchwałę zatwierdzającą uchwały podjęte przez Prezydium ws. 
kol. Arkadiusza Banasika. 

Informacje o sprawach gospodarczych 

Wiceprezes Adam Szabuniewicz przedstawił program działań gospodarczych na 
obecną kadencję. Konieczna jest dywersyfikacja przychodów i pomysły na nowe 
obszary działalności komercyjnej. PTI musi planować swoje działania gospodarcze 
w oparciu o biznesplan, realizując wyłącznie działania rentowne. Ważna wydaje się 
też transparentność przepływu środków finansowych. 

Stan realizacji planu finansowego 

Wiceprezes Dariusz Rosłon poinformował, że realizacja planu finansowego jest 
niezadowalająca. Spadły znacząco przychody z certyfikacji ECDL. W związku z tym 
podjęto szereg działań oszczędnościowych. 

Konkurs GEEK 

W tym roku koordynatorem konkursu GEEK będzie kol. Beata Chodacka. 
Zeszłoroczna koordynatorka – Elżbieta Bowdur – nie zgodziła się na kontynuację 
pracy przy tej inicjatywie. Powołano Komitet Organizacyjny, do którego oprócz Beaty 
Chodackiej weszli: Grzegorz Szyjewski (odpowiedzialny za system IT do zbierania 
zgłoszeń, stronę www), Alicja Podstolec, Anna Wrzeciono, Adam Jurkiewicz (będzie 
koordynował proces oceniania prac), Paulina Giersz (odpowiada za współpracę 
z biurem, kwestie organizacyjne i marketing).  

Tegoroczna edycja konkursu będzie dotyczyła wynalazków i wynalazców. 
Przewidywana jest współpraca z Urzędem Patentowym oraz Naczelną Organizacją 
Techniczną, która gościć będzie w swojej siedzibie finalistów. Finał ogólnopolski 
planowany jest po 17 maja, czyli po zakończeniu matur. Finały regionalne mogą 
odbyć się w formie stacjonarnej lub zdalnej w kwietniu. 

Prezes zobowiązał kol. Beatę Chodacką do stworzenia preliminarza budżetowego 
przedsięwzięcia. W celu pokrycia kosztów dojazdu i zakwaterowania laureatów na 
finał ogólnopolski konieczne będzie pozyskanie sponsorów. 

Zarząd przyjął uchwałę ws. zatwierdzenia Komitetu Organizacyjnego i rozwiązania 
Rady Programowej konkursu (jest zbędna ze względu na to, że w organizacji 
konkursu uczestniczą członkowie ZG). Przyjęto także osobną uchwałę 
zatwierdzającą jego regulamin. 

Komisja ds. wyróżnień i odznaczeń 

Zarząd powołał uchwałą Zespół ds. Odznaczeń i Wyróżnień. W jego skład weszli: 
Marek Bolanowski (przewodniczący), Marian Bubak, Beata Chodacka, Marek 
Hołyński, Robert Milewski. Głównym zadaniem zespołu będzie opiniowanie 
wniosków ws. wyróżnień i odznaczeń. 

Zakres obowiązków członków ZG 

Konsultacje ws. ustalenia zakresu prac członków ZG koordynował kol. Marian Bubak. 
Zarząd zatwierdził przygotowany dokument przez aklamację (z wpisem do 
protokołu). Zostanie on udostępniony na stronie PTI, w zakładce Władze/ Zarząd 
Główny. 
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Działalność Centrum Certyfikacji Kompetencji i Potwierdzania Kwalifikacji 

Sytuację w Centrum oraz plany do połowy 2024 roku przedstawił Bogusław Dębski, 
dyrektor jednostki. W związku z pandemią środki na szkolenia i podnoszenie 
kompetencji zostały przesunięte na ochronę zdrowia. Potem priorytetem stała się 
wojna na Ukrainie i pomoc uchodźcom. Przychody z certyfikacji bardzo spadły, 
problemy mają także centra egzaminacyjne współpracujące z nami. 

W ramach oszczędności ograniczono zatrudnienie w Centrum Certyfikacji, 
zrezygnowano także z większości usług zewnętrznych. Wprowadzono automatyzację 
egzaminów i egzaminy online. 

Planowane źródła przychodów to programy unijne finansowane z perspektywy 2021-
2027 (ruszają wreszcie projekty z tych dotacji), egzaminy z Bazy Usług Rozwojowych 
(zanotowano wzrost sprzedaży z tego źródła) oraz środki z Funduszu Pracy, które 
wykorzystują Urzędy Pracy. 

Centrum Certyfikacji dywersyfikuje swoje działania. Opiera się nie tylko na sprzedaży 
certyfikatów ECDL/ICDL, ale także jest partnerem w projektach edukacyjnych  
(np. dotyczących Branżowych Centrów Umiejętności). Widać także zainteresowanie 
współpracą z podmiotami, które chcą zgłosić się do konkursu w ramach projektu 
„Cyberbezpieczny samorząd”. W ramach dwóch kierunków studiów podyplomowych 
wydawane są Certyfikaty Cyberbezpieczeństwa. Centrum współpracuje także z IBE 
(w zakresie wydawania mikropoświadczeń) oraz z Radami Sektorowymi. 

Sprawy różne 

Wiceprezes Marian Bubak przedstawił dwie inicjatywy Rady Naukowej, związane 
z przypadającym w tym roku 75-leciem polskiej informatyki. Jedna z nich dotyczy 
zgromadzenia i opisania osiągnieć polskiej informatyki, które były ważne w skali 
światowej. Druga będzie polegała na zgromadzeniu listy najistotniejszych książek 
polskich informatyków. Rada Naukowa rekomendowała także dwóch kandydatów do 
Polskiej Komisji Akredytacyjnej. 

Wiceprezes Anna Beata Kwiatkowska poinformowała, że do Oddziału Kujawsko-
Pomorskiego zgłosiła się grupa młodzieży, która chce przygotować konferencję 
informatyczną dla rówieśników. Wiceprezes zaprosiła wszystkich na konferencję 
„Informatyka w Edukacji”, która rozpocznie się 22 września. 

We wrześniu czeka nas też kolejna edycja konferencji FedCSIS. Kol. Marcin 
Paprzycki przekazał, że przygotowania są już na finiszu. Zarejestrowanych jest 
niemal 300 osób. W 2024 roku konferencja odbędzie się w Belgradzie. 

Prezes Wiesław Paluszyński poinformował o rozpoczynającej się kontroli Głównej 
Komisji Rewizyjnej.  


